
Protokoll Styrelsemöte Otterbäckens Fiber Ek För.  2024- 06-04 

 

Närvarande. 

Ledamöter Staffan Gustafsson, Gunnar Södergren, 

 Bo-Göran Romppanen, Jan Feltsten, 

 Marcus Johansson, Gunilla Palmquist 

Suppleanter Björn Wadensten,  

Ärenden: 

1. Mötet öppnas av ordförande Staffan Gustafsson. 

2. Till dagens protokolljusterare utses Bo-Göran Romppanen     

3. Dagordning gås igenom och godkännes. 

4. Föregående protokoll gås igenom och godkännes. 

5. Ekonomisk rapport. På kontot finns idag 393 759, 24 kr, på fasträntekontot 500 000 

kr plus ränta.  

Beslut tas att förnya fasträntekontot med 6 månader då avtalet går ut. 

6. Sjögläntan det nya bostadsområdet i Otterbäcken har fått sitt första hus klart.  

Beslut tas att pris för anslutning till Otterbäckens fiber blir 20 000 kr/fastighet och att 

man därmed blir medlem i föreningen. 

7. Vad har hänt sedan förra styrelsemötet? 

I mitten av maj skedde ett större avbrott i fibernätet pga. en av grävning mellan 

Mariestad och Skövde. Avbrottet varade i ca ett halvt dygn och drabbade många. 

Två nya anslutningar till Otterbäckens fiber är klara, Allmänna vägen och Dykarvägen. 

En förfrågan, från de norska ägarna till ett av hyreshusen på Allmänna vägen, har 

inkommit. De vill ev hyra fiber från OFEF i stället för från Telia. Gunnar, Staffan och 

två norrmän träffades i påskhelgen och diskuterade detta. 

8. Vid överlåtelse vid husförsäljning måste en blankett användas. Blankett finns på 

hemsidan. 

9. Staffan och Gunilla rapporterar från GFEF:s årsmöte. Inga större förändringar. 

10. Inga övriga frågor 

11. Nästa styrelsemöte är måndag den 9 sep kl 17 30 på Allmänna väg 20. 

12. Mötet avslutas. 

 

För protokollet   Justerare 

 

 

Gunilla Palmquist   Bo-Göran Romppanen 

 

  TREVLIG SOMMAR! 


